
“Een klant moet zich bijonze Karwei welkom voelen”
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Dit voorjaar verbouwde Karwei Hoogvliet, waarbij het nieuwe Q-concept werd doorgevoerd. Met de vernieuwde
inrichting wil Karwei de nieuwste trends tonen en de klant beter bedienen bij de complete inrichting van het
huis. Een half jaar later vraagt MIX aan Corinne Boekholt, directeur van Karwei Hoogvliet, naar haar ervaringen.
“Wij willen klanten binden met ons personeel.”
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